

2021 读后感征文比赛

活动宗旨：

通过好书分享，激发学生阅读兴趣，使其养成爱读书、好读书、读好书的习惯。

活动目的：

- (1) 提升学生阅读积极性
- (2) 通过课外阅读，开阔学生视野

比赛规则：

1. 每位学生最多投稿两篇，读后感内容分享须是学生原创，严禁抄袭；
2. 文长不多于500字(不包括标点符号)，引用书中内容不应超过200字；
3. 学生可从分享书籍中选取特定内容/事件/人物，撰写本身阅读感想及对自己的正面影响或启发
4. 如发现学生违反比赛规则，图书馆有权取消学生参赛资格。

截稿日期：

2021年5月28日（星期五）

主办单位：

怡保培南独中
陈志成图书馆



好

书

伴

我

成

长



2

0

2

1

读后感征文比赛

作答方式:

1. 学生必须登入自身Google Classroom户口;
2. 点击海报中Google Form链接即可填写;
3. 完成后, 点击Submit即完成投稿手续。

投稿请点击以下链接:

<https://forms.gle/xGFugdqwLrCA9L33A>

奖励方式:

1. 每级选出佳作奖1名、优秀奖3名和入围奖5名;
2. 获奖学生可得到大众书局RM30、RM20或RM10书券, 及奖状一张;
3. 若该组别投稿作品未能入选, 则主办单位有权将该组奖励轮空处理。

额外奖励:

凡认真书写之投稿学生皆可获记优1个。

主办单位:

怡保培南独中
陈志成图书馆



好

书

伴

我

成

长

BOOK REVIEW COMPETITION 2021

The Library is holding a competition for students to share their experience and feelings about the books that they have read. We would also like to hear about the inspiration students derived from reading the books.

Please copy the following link:

<https://forms.gle/xGFugdqwLrCA9L33A>

Awards:

Junior 1 to Senior 3

Best Masterpiece Award (*1) : Excellence Award (*3) ;

Nomination Award (*5)

Bonus:

Junior 1 to Senior 3

Students who submit carefully prepared review will be awarded merit.

Closing Date:

28/05/2021 (Friday)



*Hosted By Library,
Poi Lam High School*



BOOK REVIEW COMPETITION 2021

Rules and Regulations:

1. Each student is allowed 2 entries, content of the review must be original, plagiarism is strictly prohibited.
2. The length of the review must not exceed 500 words (not including punctuation), quoted content must not exceed 200 words.
3. Students may share selected content, happenings, characters when writing about their thoughts, positive effects or inspirations.
4. If any student is found to have broken the rules and regulations, the library reserves the right to void the eligibility of said student.

Submission method:

1. Log into your respective Google Classroom Account.
2. Click on the Google Form link in the poster.
3. Click submit after completing your review.



*Hosted By Library,
Poi Lam High School*